



Möte: Styrelsemöte Västerviks handbollsörening

Tid: 17:00

Plats: Klubblokalen, Johannesbergsvägen Västervik.

Närvarande:

Ordförande: Mikael Johansson (MJ)

Ledamot/sekreterare: Johanna Lyngell (JL)

Ledamot: Caroline Pettersson (CP) (deltar via video)

Ledamot: Lina Kinnander Jarl (LKJ)

Ledamot: Johan Masth (JM)

Frånvarande:

Kassör: Robert Vujaklija, (RV)

Ledamot: Fredrik Ankréus (FA)

Suppleant: Simon Frid (SF)

Suppleant: Rickard Detterberg (RD)

1. Val av sammanträdets ordförande, sekreterare och justerare av protokoll

Närvarande utser MJ som sammanträdets ordförande, sekreterare JL och justerare LKJ.

2. Mötets öppnande

Mötets ordförande hälsar närvarande välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

3. Godkännande av föregående sammanträdesprotokoll

Föregående sammanträdesprotokoll godkännes och läggs till handlingarna.

4. Fastställande av dagordning

Närvarande godkänner upprättad dagordning.

5. Dagordning

Ekonomi

RV kunde inte närvara vid dagens styrelsemöte men har inför mötet sammanfattat föreningens ekonomi som stabil.

LOK stöd inskickat. Ersättning ter sig lägre jämfört med samma period föregående år. Oklart varför. Lyfts på kommande ledarmöte.

Resersättning för ledare kvarstår som tidigare.

Justerandes signaturer

| | | |



Dialog hur och om föreningen har ekonomisk möjlighet att stötta lag vid längre bortamatcher samt dialog kring vart gränsen för långa resor ska gå. Styrelsen beslutar att diskussion tas upp igen på kommande möten.

Dialog kring budget för herrlag och framtida damlag bordlägges till efter möte med herrlagets tränare och spelarråd ägt rum.

Sponsring

Sponsorer har omförhandlats och nya har tecknats. Faktureras enligt avtal. Några avtal går ut. RV mailar ut aktuell sponsorlista till samtliga styrelsemedlemmar att gå igenom till kommande möte.

Sponsoravtalsdokument gäller tills vidare. Ska uppdateras till kommande säsong. Bland annat ska summor uppdateras samt vad vi kan erbjuda.

Styrelsen arbetar aktivt med att hitta nya sponsorer. Vid intresse av att sponsra eller förmedla kontakt mailas styrelsen: vastervikshf@gmail.com

Försäljning

Föreningens vårförsäljning håller på att avslutas. Föreningen har preliminärt gjort en förtjänst på 34 000 kr och lagen har tillsammans fått in en förtjänst på 45 388 kr till sina lagkonton. Lagen har dragit in olika mycket i förtjänst beroende på antal spelare samt hur mycket de har sålt.

Önskemål finns om att justera försäljningsstart under hösten och våren. JL tittar på olika möjligheter och dess för- och nackdelar i samråd med lagsamordnarna.

Folkspel

Folkspel informerar om deras nya försäljningserbjudande (digital lott/-er) utan bindning för varken förening, lag eller kommande prenumenter. Prenumeration kostar 160kr/månad och ger 50 kr i förtjänst per prenumeration per månad tills denne sägs upp. Ingen stor administration behövs enligt folkspel. Två administratörer från föreningen som ska sköta det underhållande arbetet, övrigt ombesörjer Folkspel. Start 3 april alt 1 maj om vi är intresserade.

Lag och ledare

Inbjudan till ledarmöte ska skickas ut med agenda. Mötet planeras ske i april månad och därutöver separat möte med herrlaget innan.



En del lag har redan signalerat att de har behov av att dela upp sig till kommande säsong. Tränare håller även på att identifieras till dem om så redan inte redan finns på plats.

Träningsstider

Styrelsen föreslår att Jens Olsson tillfrågas samt att Veronica Karlsson och Fredrik Ankréus kvarstannar om de har möjlighet i den grupp som har möten med kommun och andra föreningar kring träningsstider i kommunens hallar. JM tillfrågar Jens.

Nytt bokningssystem av hallar

Vastervik.rbok.se. Användare behöver läggas in i systemet av RV

FA ska ta reda på hur Welux helgtid kan bokas då lokalbokningen endast är bemannad vardagar och då hanterar inkomna förfrågningar. Hallen är släckt obokad tid och därav behöver rutin hittas.

Domare

Styrelsen föreslår att Jens Olsson kommande säsong ombesörjer bokning av domare till förenings hemmamatcher med stöd av lämplig person. JM tillfrågar.

Årsmöte

Kallelse till årsmöte i maj kommer skickas ut 2 veckor innan.

Ordförande omber samtliga lags ledare att kort skriva något om säsongen som varit för att sedan få med det i kommande verksamhetsberättelse.

RV sammanställer ekonomisk berättelse samt tar kontakt med revisor.

Ordförande ska aktivt hitta ny kassör då nuvarande inte önskar bli omvald. Övriga styrelsemedlemmar kan inkomma med förslag samt andra medlemmar.

Welux

FA får i uppdrag att samla ihop lista över saker som inte är färdigställt på Welux samt behov som finns för att kunna ta upp det med kommunen.

Ledare uppmanas skriva upp saker på whiteboardtavlan i träningshallen.

JM har haft kontakt med Detterberg angående nyckel till grinden vid Welux så att vi vid behov kan öppna åt ambulans och räddningstjänst. Adressen till



Welux ska skrivas upp synligt på tavlan i hallen och alla ledare ska veta vart nyckeln finns.

Fastighetsägaren för Welux behöver också uppmanas att uppdatera tavlan över vilka verksamheter som finns på området.

Matchgrupp

Styrelsen beslutar vidare att lyfta behovet att matchorganisation för seniorlagen på kommande ledarmöte för att se om man till kommande säsong kan ha det mer strukturerat och planerat samt jämnt fördelat mellan ungdomslagen. Bland annat behövs kiosk bemannas, stöd i sekretariatet, hjälp med golvtorkning, matchvärd med mera.

Idag finns tre föräldrar från nuvarande F14 som ombesörjer inköp med mera till kiosken. Finns även tre föräldrar som har barn i F14, P14, F16 och herrlaget som ombesörjer sekretariatlådorna och dess innehåll. Dessa grupper arbetar med stöd av styrelsen.

Sekretariatutbildning

Herrlaget kommer sannolikt gå upp i division 2 kommande säsong samt troligtvis ett juniorlag på damsidan. Utbildningsbehov finns för att klara av uppdrag på denna nivå samt även för de yngre lagen. Ser behov av att vara fyra stycken i sekretariatet vid de äldre lagens matcher. JM tittar på vilken utbildning som behövs och när den kan genomföras så vi är förbereda.

Utdrag ur polisregistret

Samtliga ledare i Västerviks handbollsförening ska uppvisa utdrag ur polisregistret till JL. Ett fåtal ledare har fortfarande inte uppvisat. JL påminner igen. [Utdrag ur belastningsregistret - Digitaliseringsinitiativet](#). SF och LKJ tittar på hur man kan registrera detta på laget.se samt erhålla påminnelse årligen.

Järnvägen cup 2024

Föreningen står för anmälningsavgift, busskostnad samt ledares deltagarkort.

CP tar kontakt med bussbolag för offert. Föreningssponsorn Ungaidrottare har valt att gå in med bidrag till resekostnaden. Förslag finns även att om möjligt ansöka om bidrag från RF SISU om man håller i någon form av utbildning på bussarna för spelarna.

JL tar kontakt med tidigare ordförande för nummer till förskolan vi tidigare bott på.



Föreningsaktivitet

Styrelsen planerar att bjuda in ledare och styrelsemedlemmar med respektive till aktivitet under slutet av augusti alternativt början av september.

Fotografering

LKJ kommer att samordna tid och plats för fotografering av samtliga lag med stöd av JL under början av hösten 2024 på plats i Welux. Vid fotograferings-tillfället är det rött matchställ och ledarkläder som gäller. Detaljerad information kommer skrivas ut på ledarsidan på Facebook.

SF tittar på hur föreningen på ett smidigt kan samla in godkännande av fotografering av spelare i syfte att till exempel kunna publicera bilder på instagram.

Stadgar

Stadgar finns för föreningen. SF åtog sig att titta närmare på dem och hur styrelsen framöver ska kunna digitalisera dem och uppdatera dem. Styrelsen beslutar att lyfta detta på kommande möte då SF hade förhinder idag.

Dokument

Nuvarande stadgar och hur man kan uppdatera det dokumentet och framöver dess innehåll bordlägges då SF inte hade möjlighet att närvara.

Möjligheten att spara dokument på laget.se bordlägges då SF inte hade möjlighet att närvara.

Övrigt

Föreningen har fått förfrågan från Lions Club att delta med sina spelare från 15 år i luciatåg. Efter samråd med aktuell åldersgrupps ledare väljer man att tacka nej denna gång.

Styrelsen har skickat in Ida Hallberg som förslag på kandidat till Lions Club ungdomsstipendie.

CP informerar om sitt möte med Intersport. Beslut tas att CP bokar in möte med dem ihop med MJ och RV för att diskutera bland annat klubbkläder, matchställ, handbollsskor, annan utrustning och märken. Diskussion kring ev nytt avtal samt kostnader.

JM kollar upp hur status är med möjlighet att erhålla tvättmaskin till klubblokalen.



Styrelsen ser behov av att se över roller och ansvar samt information och kontaktuppgifter som finns på föreningens sidor. Ser även behov av att se över inlogg och behörighet till olika sidor. Frågorna bordlägges till kommande styrelsemöte.

Då intet mer fanns att behandla tackade ordförande för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Nästa möte

2024-03-21 kl.17.00 i klubblokalen